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Abstract (en)
[origin: US4718319A] The casings are guided through a supply duct to a sorting roller which possesses an arresting duct with a pin extending axially
and, in the same cross-sectional plane, a transit duct. Those casings which arrive with the casing base directed upwardly penetrate into the arresting
duct, with the case base resting on the free end of the pin. On subsequent rotation of the sorting roller through 180 DEG , the casing falls into the
outlet duct with base directed downwardly. Casings, which arrive with base pointing downwardly, run up against the pin and rest on the periphery of
the roller until, after 180 DEG rotation of the transit duct, they align with the supply duct and can fall unhindered into the outlet duct. All casings fall
into the outlet duct with their base directed downwardly.

Abstract (de)
Die Hülsen werden durch einen Zuführkanal (17) zu einer Sortierwalze 19 geleitet, die einen Sperrkanal (23) mit einem sich axial erstreckenden
Stift (26) und in derselben Querebene einen Durchgangskanal (24) aufweist. Diejenigen Hülsen, die mit nach oben gerichtetem Hülsenboden
(25a) ankommen, dringen in den Sperrkanal (23) ein, wobei der Hülsenboden (25a) sich auf dem freien Ende des Stiftes (26) abstützt. Beim
nachfolgenden Drehen der Sortierwalze (19) um 180° fällt die Hülse (25) mit nach unten gerichtetem Boden in den Auslaßkanal (22). Hülsen, die
mit nach unten weisendem Boden (25a) ankommen, laufen gegen den Stift (26) und stützen sich auf dem Walzenumfang ab bis nach 180° Drehung
der Durchgangskanal (24) mit dem Zuführkanal (17) fluchtet und die Hülse ungehindert in den Auslaßkanal (22) fallen kann. Alle Hülsen fallen mit
nach unten gerichtetem Boden in den Auslaßkanal.
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